
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Dalvangen  10. februar 2025 

Bestyrelsen var fuldtallig. Bestyrelsen var beslutningsdygtig.  

 

Dagsorden:  

1. Siden sidst / opsamling af punkter fra generalforsamling  
a. Hjemmeside  
b. Nye vandledninger v/Aarhus Vand 

2. Spejderne 
3. Ny telefonmast – Grumstolen 
4. Vejøerne 
5. Vejdagen/Vejfesten  
6. Evt. 

 

1. Siden sidst 

a. Hjemmeside er blevet opdateret umiddelbart efter bestyrelsesmødet. 
b. Aarhus Vand har udsat udskiftningen af vandrørene indtil frosten er ude af jorden i 2025. 

Yderligere informationer følger, når bestyrelsen ved nærmere. 
 
2. Spejderne 

❖ Spejderne har orienteret forening om, at de søger om byggetilladelse i 2025 – og de forventer 
dermed at igangsætte byggeriet i løbet af 2025. Yderligere informationer følger, når bestyrelsen 
ved nærmere.  

❖ Bestyrelsen tager en fornyet dialog om at vise hensyn ifm. parkering og benyttelse af Dalvangen 
generelt – dette punkter er jf. de berørte naboer blevet forbedret.  

 

3. Telefonmast - Grumstolen 

❖ Som nogle af jeres er bekendt med er der opsat en telefonmast ved skihytten på toppen af 
Grumstolen.  

❖ Bestyrelsen blev først bekendt med den nye telefonmast ifm. byggestart. Bestyrelsen har ikke haft 
mulighed for at gøre indsigelse mod projektet – og ud fra det foreliggende materiale har ingen af 
naboerne til Grumstolen haft mulighed for at gøre indsigelse imod projektet.  

❖ Materiale vedr. telefonmasten er lagt ud på hjemmesiden. 
 

4. Vejøerne 

❖ Vejøerne bliver gennemgået – og udbedring af løse sten, revner, m.m. vil blive igangsæt, når 
frosten er ude af jorden i 2025.  

 

5. Vejdag 

❖ Datoen for vejdagen/-festen bliver den 14. juni 2025. 
❖ Tovholder på vejfesten bliver Jesper Nørskov (Nr. 46) og Morten Haldbo-Classen (Nr. 58). 

 
6. Datoer for kommende bestyrelsesmøder 

❖ Evt. bestyrelsesmøde op imod vejdagen ift. indkomne forslag.  
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6. Evt. 

❖ Bestyrelsen henstiller til at beboerne på Dalvangen fejer/fjerner blade for at undgå tilstoppede 
kloak afløb. 

❖ Bestyrelsen havde ikke modtaget henvendelser fra medlemmerne forud for bestyrelsesmødet. 
Medlemmerne af grundejerforeningen er velkomne til at kontakt bestyrelsen, hvis der er emner, 
som ønsket drøftet på et af de næst kommende bestyrelsesmøder. 

 


